

LIV-A

DIN 02238346, 100 capsules, Herbal combination, Stock No. 1013-8

LIV-A, a combination formulated by the late Paavo Airola, is used to restore normal liver function.

The herbs in LIV-A enhance the digestion and detoxifying functions of the body by working especially to increase the secretion and release of bile.

Did you know?

The liver is the largest internal organ, weighing more than three pounds. Its main functions include storing glucose, fats, proteins, vitamins, and some minerals for future use; receiving and delivering nutrients to other parts of the body; and filtering out and destroying wastes and harmful substances.

NSP Advantage

100 capsules. Traditional Herbal Medicine Herbal Combination.

Active Ingredients: 85 mg of dandelion (*Taraxacum officinale*) root, 70 mg of turmeric (*Curcuma longa*) root, 50.4 mg of parsley

(*Petroselinum crispum*) leaves, 19.8 mg of blessed thistle (*Cnicus benedictus*) herb, 16.8 mg of angelica (*Angelica archangelica*) root, 15.8 mg of chamomile (*Matricaria recutita*) flower, 12.9 mg of gentian (*Gentiana lutea*) root, 8.9 mg of goldenrod (*Solidago virgaurea*)

Non-medicinal Ingredients: Yellow dock (*Rumex crispus*) root, cellulose, artichoke (*Cynara scolymus*) leaves.

Recommendation: Take 4 capsules with a meal three times daily, for the relief of indigestion, gaseousness, or fullness.

CAUTION: Do not take for more than two weeks. If symptoms persist, consult your health care practitioner. Do not consume during pregnancy or while nursing.

Features & Benefits

- Various herbs in this formula have been used to stimulate bile flow and improve digestion and detoxification.
- The herbs in this formula provide nutritional support to strengthen the liver and gallbladder function. This may help reduce some symptoms associated with liver congestion, such as inflammation and pain.
- Dandelion root is known to increase urine flow to flush toxins out of the body via the kidneys. Dandelion root has traditionally been used to stimulate appetite and to increase bile flow.
- Turmeric has been used traditionally to relieve stomach complaints such as nausea, cramping and flatulence.
- Gentian has enjoyed many traditional uses in the treatment of various digestive disorders, especially as a digestive bitter that helps to expel parasitic intestinal worms, and has also been used to restore vigor and strength. Interestingly, it has also been used to treat scrofula (a form of tuberculosis affecting the lymph nodes, especially of the neck, that is most common in children and is usually spread by unpasteurized milk from infected cows).
- The herbs in LIV-A have traditionally been used to help treat anemia, constipation, congested lymphatic glands, flatulence, gallstones, hepatitis, jaundice, kidney stones, and water retention.

LIV-A

DIN 02238346, 100 capsules, Remède traditionnel à base d'herbes, No de stock 1013-8

LIV-A, une combinaison formulée par Paavo Airola, est utilisée pour rétablir la fonction normale du foie.

Les herbes dans LIV-A améliorent les fonctions de digestion et de détoxification du corps en travaillant tout particulièrement à augmenter la sécrétion et l'écoulement de la bile.

Saviez-vous que?

Le foie est le plus grand organe interne du corps, pesant plus de trois livres.

De nombreuses fonctions du foie ne sont pas entièrement connues, mais ses fonctions principales incluent l'entreposage de glucose, matières grasses, protéines, vitamines et certains minéraux pour utilisation ultérieure, la réception et la distribution de nutriments à d'autres parties du corps, l'épuration et la destruction de déchets et de substances nuisibles.

Avantages NSP

100 capsules. Remède traditionnel à base d'herbes. Combinaison d'herbes.

Ingrédients: 85 mg de racine de pissenlit (*Taraxacum officinale*), 70 mg de racine de curcuma (*Curcuma longa*), 50,4 mg de feuilles de persil (*Petroselinum crispum*), 19,8 de chardon béni (*Cnicus benedictus*), 16,8 mg de racine d'angélique (*Angelica archangelica*), 15,8 mg de fleurs de camomille (*Matricaria recutita*), 12,9 mg de racine de gentiane (*Gentiana lutea*), 8,9 mg de verge d'or (*Solidaga virgaurea*).

Ingrédients non médicinaux: racine de paille (*Rumex crispus*), cellulose, feuilles d'artichaut (*Cynara scolymus*).

Mode d'emploi: Prendre 4 capsules au repas trois fois par jour pour le soulagement de l'indigestion, flatulence et sensation de satiété.

AVERTISSEMENT: Ne pas prendre pendant plus de deux semaines. Si les symptômes persistent, consulter un thérapeute en soins de santé. Ne pas consommer pendant la grossesse et l'allaitement.

Caractéristiques et Bienfaits

- Les diverses herbes de cette formule ont été utilisées pour stimuler l'écoulement de la bile et améliorer la digestion et la détoxification.
- Les herbes de cette formule fournissent un soutien nutritionnel pour renforcer la fonction du foie et de la vésicule biliaire, ce qui peut aider à réduire certains symptômes associés à la congestion du foie tels que inflammation et douleur.
- La racine de pissenlit est connue pour augmenter l'écoulement de l'urine afin de débarrasser les toxines du corps par les reins. La racine de pissenlit a été utilisée traditionnellement pour stimuler l'appétit et augmenter l'écoulement de la bile.
- Le curcuma a été utilisé traditionnellement pour soulager les troubles d'estomac tels que nausée, crampes et flatulence.
- La gentiane jouit de plusieurs usages traditionnels pour soigner divers troubles digestifs, surtout comme herbe amère digestive qui élimine les parasites intestinaux, et a aussi été utilisée pour rétablir énergie et force. Chose intéressante, elle a été utilisée pour soigner le scrofule (une forme de tuberculose touchant les ganglions lymphatiques, surtout le cou, qui est courant chez les enfants et qui se propage habituellement par le lait non pasteurisé de vaches infectées).
- Les herbes dans LIV-A ont été utilisées traditionnellement pour aider à soigner anémie, constipation, glandes lymphatiques congestionnées, flatulence, calculs biliaires, jaunisse, calculs rénaux et rétention d'eau.